
 

 

 

Technische vragen over de handhaving in de gemeente Montferland. 

In de Raadsbrief van het college, registratienummer 22int00972 van 26.04.2022 stelt het college o.a., 

dat op dit moment de capaciteit ontbreekt voor intensief toezicht. 

Daarnaast stelt het college: 

“Voor een adequaat vervolg van de handhaving van de oude en nieuwe overtredingen wordt 
voldoende handhavingscapaciteit vrijgemaakt op het gebied van toezicht en de juridische 

vervolgstappen.” 

In de bijlage 2  biedt het college in haar brief aan een inwoner (omwonende) van de gemeente 

Montferland haar excuses aan. 

 

Vraag 1 

Omdat de fractie Helder steeds meer signalen uit de samenleving ontvangt over overtredingen en 

klachten: 

Helder vindt dat de intensivering van handhaving zeer wenselijk is op korte termijn,  de fractie vraagt 

zich af of er voldoende handhavingscapaciteit is vrijgemaakt ? 

Vraag 2 

Hoe is de ambtelijke handhavingscapaciteit van de gemeente Montferland medio april 2022 

samengesteld ? Naar beschikbare aantal uren per week en FTE ? 

Naar de variëteit in functies: BOA ambtenaren, toezichthouders bedrijven, toezichthouders in het 

algemeen, juridische medewerkers ? 

Vraag 3 

Wat verstaat het college onder “voldoende handhavingscapaciteit”? 

Vraag 4 

Is de handhavingscapaciteit de afgelopen jaren afgenomen dan wel toegenomen? 

Wil het college een overzicht verstrekken van de jaren 2018 t/m 2022 ? 

Vraag 5 

De fractie Helder zou graag de prioriteitenlijst, die wordt gebruikt bij handhaving, willen ontvangen. 

Is dit mogelijk? 

Vraag 6 

De fractie Helder wil graag weten hoeveel acties zijn ingezet per prioriteit in 2020 en in 2021. 


